
 

 

Broj: 

Sarajevo, 7. 3. 2016. 

 

Parlamentarni vojni povjerenik BiH sastao se s voditeljem Ureda za sigurnosnu 

suradnju Misije OESS-a u BiH  

 

Parlamentarni vojni povjerenik BiH Boško Šiljegović sastao se danas u Sarajevu s voditeljem 

Ureda za sigurnosnu suradnju Misije OESS-a u BiH Michaelom de la Cruzom.  

 

Na sastanka je Boško Šiljegović upoznao Michaela de la Cruza s procesom zaštite ljudskih 

prava i sloboda pripadnika Oružanih snaga Bosne i Hercegovine (OSBiH), s posebnim 

naglaskom na probleme s kojima se ove osobe susreću u svome radu. Za probleme od 

suštinske važnosti Vojni povjerenik Šiljegović istaknuo je potrebu rješavanja većega broja 

statusnih pitanja, kao i postupak promaknuća i činovanja djelatnih vojnih osoba i kadeta. 

Naročito se osvrnuo na problem nedostatka ogrjeva s kojim se pripadnici OSBiH susreću u 

zimskom razdoblju, nedostatak određenih prehrambenih artikala, kao i drugih materijalnih i 

materijalno-tehničkih sredstava. Rješavanje ovih problema ujedno se rješava i jedan od 

ključnih uvjeta za rad djelatnih vojnih osoba i kadeta na vojnim lokacijama i u vojarnama 

OSBiH, rekao je g. Šiljegović. 

 

Naglašavajući važnost postojanja Ureda parlamentarnog vojnog povjerenika u našoj zemlji, 

voditelj Ureda za sigurnosnu suradnju Misije OESS-a u BiH Michael de la Cruz izrazio je 

zadovoljstvo činjenicom što je Misija OESS-a u BiH od samoga početka pratila rad ove 

institucije. Naročito je istaknuo važnost zaštite ljudskih prava i temeljnih sloboda kroz 

obveze koje Bosna i Hercegovina ima u primjeni Kodeksa vojno-političkih aspekata 

sigurnosti. 

 

Vojni povjerenik Šiljegović izložio je gostu najvažnije elemente iz prošlogodišnjeg izvješća o 

radu parlamentarnog vojnog povjerenika, koji je nedavno usvojilo Zajedničko povjerenstvo 

za obranu i sigurnost BiH i čije se razmatranje u idućem razdoblju očekuje na sjednicama 

obaju domova Parlamentarne skupštine Bosne i Hercegovine. Posebno se zahvalio De la 

Cruzu na pomoći koju je Misija OESS-a u BiH do sada pružala Uredu parlamentarnog vojnog 

povjerenika BiH, rekavši kako vjeruje da će i ubuduće biti nastavljena dobra suradnja između 

ovih institucija.  

 

 

 

 

 


